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ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2018-09-24 

Datum då anslaget sätts upp 2018-10-05 

Datum då anslaget tas ned 2018-10-27 

  

Förvaringsplats för protokollet Närarkivet 

  

  

Underskrift Anneli Karlsson 

  
 

Plats och tid Arvika Näringslivscentrum, hörsalen, kl. 19.00–22.15 

  

Beslutande ledamöter Se nästa sida. 

  

Övriga närvarande Anna Wikstrand, bitr kommundirektör 

Per-Joel Sewelén, verksamhetschef Lärande och stöd 

Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg 

Birgitta Jansson, ekonomichef 

Mattias Larsson, myndighetschef 

Anders Norrby, VD Arvika Teknik AB 

Mikael Engstig, VD Arvika Fastighets AB 

Thomas Malmstedt, VD Arvika Fjärrväme AB, Arvika Kraft AB 

Lennart Rönning, VD Arvika Kommunnät AB 

Lars-Erik Jansson, koncernstrateg 

Lasse Hägglund, kamera 

Anneli Karlsson, sekreterare 

 

  

Justerare Kristina Bengtsson Nilsson och Maria Rönnehäll 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 5 oktober 2018 

Paragrafer 164–189 

  

  

Sekreterare Anneli Karlsson 

  

  

Ordförande Lars-Ove Jansson 

  

  

Justerare Kristina Bengtsson Nilsson Maria Rönnehäll 
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Beslutande ledamöter  

  

Lars-Ove Jansson, ordförande (S) 

Jan Westergren, 1:e vice ordförande (M) 

Gerd Karlsson, 2:e vice ordförande (S) 

Peter Söderström (S) 

Claes Pettersson (S) 

Jan Wettmark (M) 

Aina Wåhlund (S) 

Mona Smedman (C) 

Lena Kandergård (S) 

Sten Fransson (S) 

Ann Garin (SD) 

Carin Bengtsson (V) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) 

Barbara Hinsch (MP) 

Per-Olov Ålander (C) 

Gösta Frödin (L) 

Jenny Boquist (S) 

Peter Joensuu (M) 

Kenneth Wåhlund (S) 

Maria Rönnehäll (S) 

Nils-Gunnar Andersson (S) 

Börje Wahlund (M) 

Camilla Gustafsson (C) 

Lisa Levin (S) 

Anders Söderström (S) 

Alina Koltsova (MP) 

Karl-Erik Hylén (SD) 

Sven-Inge Eriksson (M) 

Håkan Jivesand (S) 

Kerstin Svensson (S) 

Robert Aronius (C) 

Lisbeth Öjstrand (L) 

Kersti Lundin (V) 

Christopher Jakobsson (KD) 

Jonas Ås (S) 

Kerstin Nord (SD) 

Eva-Lisa Shala (S) 

Ingela Jonsson (C) 

Henrik Axelsson (S) 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S) 

Martin Peeters (MP) 

Göran Andersson (S)  

Mattias Forsberg (V) 

Hans Forssell (S), ersätter Kenneth Johannesson 

(S) 

Margaretha von Wachenfeldt (S), ersätter Eva 

Svensson (S) 

Irene Söderström (S), ersätter Rikard Dahlin (S) 

Paul Stolt (M), ersätter Pål Jonson (M) 

Claes Axelson (V), ersätter Christina Wallin 

Ohlsson (V) 

Frida Hagström (SD), ersätter Leif Hansson (-) 

 

Sven-Eric von Wachenfeldt Nilsson, revisor (S) 
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KF § 164 Dnr KS 2018/23-101 

Allmänhetens frågestund 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågorna och svaren till handlingarna. 

Sammanfattning 

Erik Torstensson ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Han undrar om Peter anser att det finns demokrati i kommunfullmäktige - 

och om det finns något att utveckla. 

Peter Söderström (S) svarar att han tycker att det finns demokrati i 

kommunfullmäktige. Att det finns ledamöter från alla delar av kommunen 

och att det finns ledamöter från samtliga partier som är representerade i 

Sveriges riksdag, vilket han tycker arvikaborna ska vara stolta över.  

  

Knut Lykken ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström (S) om 

byggandet av en skola i kvarteret Hjorten. Han säger att politik är grundad i 

tillit och till att lyssna och att den stora mängden insändare i lokalpressen 

visar på att allmänheten inte vill ha en skola i detta område.  Han frågar om 

Peter tycker det är okej att de andra partierna röstar för en bordläggning av 

ärendet. 

Peter Söderström (S) svarar att alla partier röstar som de tycker och vill och 

att det är helt okej. 

  

Martin Mellbin ställer en fråga till Utskottet lärande och stöds ordförande 

Aina Wåhlund (S) om den planerade skolan i kvarteret Hjorten. Varför har 

man inte gjort en ordentlig barnkonsekvensanalys? 

Aina Wåhlund (S) svarar att det nu i första skedet tas beslut om detaljplanen. 

När det är gjort finns det mycket arbete kvar att göra, självklart ska det vara 

tryggt och bra för barnen.  

  

Yvonne Mosling ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström (S) om 

innehållet i den nya högstadieskolan. Hon tycker det har varit mycket fokus 

på placeringen av skolan och undrar hur stor del i arbetet som fokuserar på 

innehållet. På kvaliteten på undervisningen och på hur man ska få behöriga 

lärare. 

Peter Söderström (S) svarar att innehållet i den nya skolan är jätteviktigt och 

att det pågår ett stort utvecklingsarbete för den nya högstadieskolan där 

utvecklingsledaren och många andra finns med. De är något jättebra på 

spåren. 
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KF § 165 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellationsdebatt till kommunfullmäktiges 
ordförande angående Överförmyndarnämnden, Kristina 
Bengtsson Nilsson (M) m.fl 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) m.fl. har inkommit med en interpellation 

med ett antal frågor till kommunfullmäktiges ordförande, angående 

Överförmyndarnämnden.  

 

De vill ha svar på följande frågor: 

 Anser kommunfullmäktiges ordförande att Kommunfullmäktige bör 

få ta del av den analys av överförmyndarnämndens verksamhet som 

presenterades för kommunstyrelsen den 14 maj 2018? 

 Anser kommunfullmäktiges ordförande att analysen på ett fullgott 

och trovärdigt sätt belyser de problem som överförmyndarnämnden 

haft under lång tid och som påtalats vid länsstyrelsens tillsyn i juni 

2017, juni 2018 och revisionsrapporter? 

 Anser kommunfullmäktiges ordförande att de åtgärder som framförts 

i rapporten är tillfyllest med tanke på de allvarliga brister som 

påtalats? 

 Anser kommunfullmäktiges ordförande att det finns risk för 

delikatessjäv med tanke på vem som varit ansvarig för verksamheten 

under den tid som aktuellt ärende pågått? 

 Vilka åtgärder avser kommunfullmäktiges ordförande att initiera med 

tanke på den allvarliga kritik som vid upprepade tillfällen påtalats av 

länsstyrelsen? 

 Hur avser kommunfullmäktiges ordförande att stärka 

kommunfullmäktiges möjligheter att utöva sitt tillsynsansvar? 

 

Kommunfullmäktiges ordförande Lars-Ove Jansson (S) svarar att både 

kommunfullmäktige, överförmyndarnämnden, länsstyrelsen och våra egna 

revisorer följer upp verksamheten på ett konstruktivt sätt. Resurser har över 

tid tillförts verksamheten och vid revisionen i augusti, uttryckte ansvarig i 

revisionen sin tillfredsställelse över utvecklingen inom 

överförmyndarnämnden och sade sig se positivt på framtiden.  
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KF § 165 forts. 

 

 

Angående de frågor som ställts i interpellationen, så bedöms 

årsredovisningar, delårsrapporter, länsstyrelsens rapporter och 

kommunrevisionens rapporter, sammantaget utgöra ett underlag för att 

fullmäktige ska kunna utöva sitt tillsynsansvar. 

Gällande frågan om jäv, så hanteras aktuellt ärende av 

överförmyndarnämnden och inte av kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Börje Wahlunds (M) interpellation den 

18 juni 2018 

Lars-Ove Janssons (S) svar på interpellationen den 6 september 2018 

  

Under överläggningen yttrar sig Kristina Bengtsson Nilsson (M), Lars-Ove 

Jansson (S), Börje Wahlund (M), Ann Garin (SD), Nils-Gunnar Andersson 

(S), Peter Söderström (S), Gösta Frödin (L), Håkan Jivesand (S). 
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KF § 166 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om gatuljus på gång- och cykelvägar i 
kommunen från Peter Joensuu (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Peter Joensuu (M) ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström (S) 

om hur han ser på att ljussätta gång- och cykelvägen mellan Strand och 

Åmotfors. Nu när det satsas på gatuljus på andra gång- och cykelvägar 

kanske du kan hjälpa till att få ljus även på den sträckan? 

  

Peter Söderström (S) svarar att han ska ta med sig frågan till träffarna han 

har med Trafikverket.  

Beslutsunderlag 

Peter Joensuus (M) fråga den 24 september 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 24 september 2018 
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KF § 167 Dnr KS 2018/1133-101 

Viljeinriktning från Kommunfullmäktige i Arvika 
kommun med anledning av situationen för lantbruket 
på grund av torkan 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige ställer sig bakom uttalandet. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande Lars-Ove Jansson (S) presenterar ett 

förslag till viljeinriktning från Kommunfullmäktige i Arvika, med anledning 

av lantbrukets svåra situation, vilken orsakats av torkan. 

Beslutsunderlag 

Viljeinriktning från Kommunfullmäktige i Arvika kommun med anledning 

av situationen för lantbruket på grund av torkan, den 14 september 2018 

  

Under överläggningen yttrar sig Robert Aronius (C), Alina Koltsova (MP), 

Mattias Forsberg (V), Barbara Hinsch (MP), Gösta Frödin (L), Börje 

Wahlund (M) och Peter Söderström (S). 
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KF § 168 Dnr KS 2016/784-214 

Detaljplan för ny högstadieskola - Hjorten 1-4, Smeden 
6 samt del av Solbergastaden 1:4 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta detaljplan för ny högstadieskola – 

Hjorten 1-4, Smeden 6 samt del av Solbergastaden 1:4 enligt PBL 5 kap 27§. 

Reservation 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), Jan Wettmark (M), Börje Wahlund (M), Jan 

Westergren (M), Paul Stolt (M), Mona Smedman (C), Per-Olov Åhlander 

(C), Robert Aronius (C), Ingela Jonsson (C), Camilla Gustafsson (C), Ann 

Garin (SD), Frida Hagström (SD), Karl-Erik Hylén (SD) och Kerstin Nord 

(SD) reserverade sig mot beslutet till förmån för förslaget om återremiss.  

Sammanfattning 

Kommunledningsutskottet gav den 20 juni 2016 planering och utveckling 

uppdraget att ta fram en ny detaljplan för ny högstadieskola – Hjorten 1-4, 

Smeden 6 samt del av Solbergastaden 1:4. 

 

Syftet med detaljplanen är att ge möjlighet för ny högstadieskola på kv. 

Hjorten och del av kv. Smeden. Planen syftar även till att pröva möjligheten 

till bostäder/kontor/centrumändamål inom resterande delar av kv. Smeden 

samtidigt som Centralskolans kulturhistoriska värden värnas. Planen ska 

även möjliggöra för parkändamål som kan användas såväl för skolans behov 

som för allmänheten. 

 

Detaljplanen har upprättats med utökat planförfarande och har varit föremål 

för samråd och granskning. Kommunledningsstaben har tagit ställning till 

inkomna synpunkter under samråd/granskning. De finns redovisade i 

respektive redogörelser. 

 

Efter granskningen har det inte inkommit några synpunkter som lett till att 

förslaget ändrats.  
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KF § 168 forts. 

 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 23 augusti 2018 

Inkomna synpunkter under granskningstiden den 22 augusti 2018 

Planbeskrivning den 31 augusti 2018 

Plankarta den 31 augusti 2018 

Granskningsutlåtande den 31 augusti 2018 

SBK Värmland AB, behovsbedömning den 13 juni 2018 

Samrådsredogörelse den 28 juni 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 3 september 2018, § 146 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 161 

  

Under överläggningen yttrar sig Nils-Gunnar Andersson (S), Aina Wåhlund 

(S), Kristina Bengtsson Nilsson (M), Gösta Frödin (L), Alina Koltsova 

(MP), Börje Wahlund (M), Mona Smedman (C), Carin Bengtsson (V), 

Mattias Forslund (V), Barbara Hinsch (MP), Peter Joensuu (M), Peter 

Söderström (S), Ann Garin (SD), Lisa Levin (S), Ingela Jonsson (C), Lena 

Kandergård (S), Frida Hagström (SD), Jenny Boqvist (S) och Henrik 

Axelsson (S) 

Yrkande 

Nils-Gunnar Andersson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag med 

bifall av Aina Wåhlund (S), Gösta Frödin (L), Alina Koltsova (MP), Carin 

Bengtsson, (V), Mattias Forsberg (V), Barbara Hinsch (MP), Peter Joensuu 

(M), Peter Söderström (S), Lisa Levin (S), Lena Kandergård (S), Jenny 

Boqvist (S) och Henrik Axelsson (S). 

  

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar på återremiss av ärendet för vidare 

utredning med bifall av Börje Wahlund (M), Mona Smedman (C), Ann Garin 

(SD), Ingela Jonsson (C) och Frida Hagström (SD). 

Propositionsordning 

Ordförande Lars-Ove Jansson (S) frågar Kommunfullmäktige om frågan ska 

avgöras idag och finner att frågan så ska göras. 

  

Omröstning begärs och verkställs med handuppräckning.  
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KF § 168 forts. 

 

Omröstningsresultat 

13 ledamöter röstar för att ärendet ska återremitteras. 

36 ledamöter röstar för att frågan ska avgöras idag. 

  

Ordförande Lars-Ove Jansson (S) finner att frågan ska avgöras idag, varmed 

Kommunfullmäktige bifaller Kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektör 

Planeringschef 

Planarkitekt 

Planassistent 

Exploatör 
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KF § 169 Dnr KS 2018/774-009 

Motion om att utreda möjligheten att arrendera ut 
stadens rondeller 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommun inte kan överlåta 

investeringar och drift av rondeller till företag då anläggningarna i huvudsak 

ägs av Trafikverket. 

 

Motionen avslås. 

Reservation 

Ann Garin (SD), Frida Hagström (SD), Karl-Erik Hylén (SD) och Kerstin 

Nord (SD) reserverar sig till förmån för förslaget om återremiss. 

Sammanfattning 

Ann Garin, Kerstin Nord, Karl-Erik Hylén och Frida Hagström (SD) föreslår 

i motion att fullmäktige ger ett uppdrag att utreda möjligheten att låta 

företagen arrendera rondeller för utsmyckning. Föreslaget innefattar även att 

företagen sköter rondellerna. 

 

Trafikverket äger de fyra rondeller som finns längs ringleden. Tidigare har 

kommunen skött driften utifrån avtal. Avtalet sades upp inför årets säsong 

och målbilden är ett nytt avtal från 1 januari 2019. I år sköter Trafikverket 

driften. 

 

Ytterligare en rondell finns vid Palmviken. Den ägs och sköts av kommunen. 

Det finns inga planer från kommunens sida att överlåta drift och 

utsmyckning till extern part. 

 

Det finns ett behov av upprustning av Trafikverkets rondeller. Dialog förs 

med Trafikverket även i dessa delar och en större upprustning bedöms 

innebära ett inledande arbete för bägge parter. Om de är intresserade av att 

teckna avtal med företag om utsmyckning och skötsel är det i första hand en 

fråga för Trafikverket. 

Beslutsunderlag 

Sverigedemokraternas motion den 28 maj 2018 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 maj 2018, § 115 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 11 juli 2019 

Kommunledningsutskottets protokoll den 20 augusti 2018, § 130 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 152 
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KF § 169 forts. 

 

  

Under överläggningen yttrar sig Ann Garin (SD), Peter Söderström (S) och 

Frida Hagström (SD). 

Yrkande 

Ann Garin (SD) yrkar återremiss med bifall av Frida Hagström (SD). 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Propositionsordning 

Ordförande Lars-Ove Jansson (S) frågar Kommunfullmäktige om frågan ska 

avgöras idag och finner att frågan så ska göras.  

Omröstningsresultat 

Kommunfullmäktige bifaller Kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Ann Garin 

Kerstin Nord 

Karl-Erik Hylén 

Frida Hagström 

Arvika Fastighets AB 

Bitr. kommundirektör 
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KF § 170 Dnr KS 2017/1069-009 

Motion om att förbättra tillgängligheten på laddplatser 
för elfordon i kommunen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att platserna är skyltade enligt 

Transportstyrelsens gällande föreskrifter. 

Motionen avslås. 

Reservation 

Ann Garin (SD), Karl-Erik Hylén (SD), Kerstin Nord (SD), Frida Hagström 

(SD), Kristina Bengtsson Nilsson (M), Jan Westergren (M) och Börje 

Wahlund (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för motionen. 

Sammanfattning 

Börje Wahlund (M) och Henrik Samuelsson (M) föreslår att tillgängligheten 

på laddplatser för elfordon i kommunen behöver förbättras genom att 

förtydliga att parkeringsplatserna endast är för elfordon. 

Beslutsunderlag 

Börje Wahlund och Henrik Samuelssons motion 28 augusti 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 augusti 2017, § 174 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 3 oktober 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 16 oktober 2017, § 145 

Kommunstyrelsens protokoll den 30 oktober 2017, § 199 

Kommunfullmäktiges protokoll den 27 november 2017, § 240 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 augusti 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 20 augusti 2018, § 131 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 153 

  

Under överläggningen yttrar sig Börje Wahlund (M), Alina Koltsova (MP), 

Peter Söderström (S) och Ann Garin (SD). 

Bedömning 

Parkeringsplatserna för elfordon är skyltade med de skyltar som är beslutade 

i Transportstyrelsens skyltföreskrifter samt har en tilläggsskylt med lydelsen 

endast elfordon. 

Yrkande 

Börje Wahlund (M) yrkar bifall till motionen med bifall av Ann Garin (SD). 

  

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag med bifall 

av Peter Söderström (S). 



 

 

Sammanträdesprotokoll 15 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 170 forts. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden Lars-Ove Jansson (S) ställer Börje Wahlunds (M) yrkande om 

bifall till motionen mot Alina Koltsovas (MP) yrkande om bifall till 

Kommunstyrelsens förslag och finner att Kommunfullmäktige bifaller 

Kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektör 

Planeringschef 

Börje Wahlund 

Henrik Samuelsson 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 171 Dnr KS 2018/670-009 

Motion om planförslag för idrottshall på området Vik, 
Arvika 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen avslås. 

Reservation 

Mona Smedman (C), Camilla Gustafsson (C), Ingela Jonsson (C), Per-Olov 

Ålander (C) och Robert Aronius (C) reserverar sig mot beslutet till förmån 

för motionen. 

Sammanfattning 

I sin motion vill Centerpartiet se ett alternativ till det planförslag som tagits 

fram för en idrottsanläggning centralt i Arvika. De föreslår 

kommunfullmäktige att ta fram ett alternativt planförslag för en ny idrottshall 

på området Vik i Arvika. I motionen hänvisas till det förslag till ny detaljplan 

som fanns i maj. Förslaget har därefter utifrån inkomna synpunkter 

reviderats. I det nya förslaget som nu är ute för granskning har idrottshallen 

tagits bort. Kommunledningsstaben har i uppdrag göra en 

lokaliseringsutredning för eventuell ny sporthall och det arbetet pågår. 

Beslutsunderlag 

Centerpartiets motion (C) Arvika den 8 maj 2018 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 maj 2018, § 107 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 augusti 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 20 augusti 2018, § 132 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 154 

  

Under överläggningen yttrar sig Nils-Gunnar Andersson (S) och Ingela 

Jonsson (C). 

Bedömning 

I det förslag till ny detaljplan för kvarteret Hjorten/Smeden i centrala Arvika 

som ligger ute för granskning har idrottshallen tagits bort. 

Kommunledningsstaben har ett uppdrag att ta fram förslag på lämplig 

placering av en eventuell ny idrottshall och det arbetet pågår. 

Yrkande 

Ingela Jonsson (C) yrkar bifall till motionen. 

  

Nils-Gunnar Andersson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 171 forts. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden Lars-Ove Jansson (S) ställer Ingela Jonssons (C) yrkande om 

bifall till motionen mot Nils-Gunnar Anderssons (S) yrkande om bifall till 

Kommunstyrelsens förslag och finner att Kommunfullmäktige bifaller 

Kommunstyrelsens förslag. 

  

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Kultur- och fritidschefen 

Mona Smedman (C) 

Camilla Gustafsson(C) 

Ingela Jonsson (C) 

Per-Olov Ålander (C) 

Robert Aronius (C) 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 172 Dnr KS 2017/880-009 

Motion om åtgärder mot störande biltrafik 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att det finns god kunskap om hur andra 

kommuner hanterar frågan om störande biltrafik och både 

socialdemokratiska och moderata riksdagsledamöter har bidragit med 

politisk påverkan på nationell nivå. Kommunen stöder polisens nuvarande 

arbetssätt att avvisa och omhänderta personer som stör den allmänna 

ordningen. 

 

Motionen anses därmed besvarad. 

Reservation 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Börje Wahlund (M) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för en återremiss. 

Sammanfattning 

Kristina Bengtsson-Nilsson föreslår i motion att Arvika kommun gör en 

omvärldsspaning hur problemet med störande biltrafik ser ut i landets övriga 

kommuner och om fler har samma bekymmer initierar en gemensam 

framställning till regering och riksdag att utreda och anta nödvändiga 

lagändringar. 

 

Det kan konstateras att kommunen inte är ensam om problemet med störande 

biltrafik och det finns god kunskap om andra kommuners liknande 

bekymmer. Kommunpolisen har haft dialog med kollegor runt om i landet 

kunnat för att dela kunskap om hur man arbetar med problemet på olika 

platser. Över partigränserna i vår kommun har också frågan väckts på 

nationell nivå om behov av ändring av lagstiftning. Polisen använder sig 

sedan en tid av 13§ i polislagen (störningar av den allmänna ordningen), med 

framgång. Polisen kan med denna paragraf både avvisa och omhänderta 

personer som stör den allmänna ordningen. 

Beslutsunderlag 

Kristina Bengtsson-Nilssons motion den 26 juni 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 26 juni 2017 § 148 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 17 augusti 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 3 september 2018, § 142 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 155 

  

Under överläggningen yttrar sig Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Peter 

Söderström (S). 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 172 forts. 

 

Yrkande 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar återremiss av motionen tills det 

kommer ett svar från SKL. 

  

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Propositionsordning 

Ordförande Lars-Ove Jansson (S) frågar Kommunfullmäktige om frågan ska 

avgöras idag och finner att frågan så ska göras. 

Omröstningsresultat 

Kommunfullmäktige bifaller Kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Kristina Bengtsson-Nilsson 

Bitr. kommundirektör 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 173 Dnr KS 2017/1357-008 

Medborgarförslag om att sätta upp belysning längs 
vägen som går mellan Bilbolaget och sjukhuset 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige beslutar att medborgarförslaget inte föranleder någon 

direkt åtgärd då kostnad för belysning och asfaltering av sträckan inte ryms 

inom befintlig budget. 

Sammanfattning 

Magnus Ståhlberg inkommer med ett medborgarförslag om att kommunen 

ska asfaltera och sätta upp belysning längs vägen som går mellan Bilbolaget 

och sjukhuset. 

Beslutsunderlag 

Magnus Ståhlbergs medborgarförslag den 22 november 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 27 november 2017, § 242 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 juni 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 20 augusti 2018, § 133 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 156 

Bedömning 

Den aktuella sträckan ägs av både Landstinget och Arvika kommun. En 

vägbom har uppförts då underhåll av sträckan inte har utförts under flertalet 

år. Sträckan är ofta använd av såväl gående som cyklister vilket gör förslaget 

intressant. 

Yrkande 

Gösta Frödin (L) yrkar att stycket under ”Bedömning” ska läggas till i 

beslutet, med bifall av Kristina Bengtsson Nilsson (M). 

 

Peter Söderström (S) yrkar bifall Kommunstyrelsens förslag. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 173 forts. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden Lars-Ove Jansson (S) ställer Gösta Frödins (L) yrkande om ett 

tillägg i beslutet mot Peter Söderströms (S) yrkande om bifall till 

Kommunstyrelsens förslag och finner att Kommunfullmäktige bifaller 

Kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Magnus Ståhlberg 

Bitr. kommundirektör 

Planeringschef 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 174 Dnr KS 2018/720-008 

Medborgarförslag om bygge av lekplats 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige beslutar att förvaltningen ges i uppdrag att i samverkan 

med Arvika Fastighets AB göra en översyn av lekplatsutredningen och i det 

sammanhanget utreda frågan om en kommunal lekplats i anslutning till 

Tornstigen. 

Sammanfattning 

Föräldraföreningen Triangeln föreslår att kommunen bygger en lekpark i 

anslutning till Tornstigen som följer Boverkets föreskrifter och åtar sig att 

bidra till drift och tillsyn. 

 

Bakgrunden till förslaget är att föreningen fick möjlighet att i området bygga 

och förvalta en lekplats på 1990-talet. Lekplatsen är sliten och en oro finns ur 

säkerhetsperspektiv. En namnlista från boende i området är bifogat förslaget. 

Beslutsunderlag 

Föräldraföreningen Triangelns medborgarförslag den 17 maj 2018 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 maj 2018, § 110 

Kommunledningsutskottets tjänsteskrivelse den 10 juli 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 20 augusti 2018, § 134 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 157 

Bedömning 

Kommunfullmäktige ställde sig 2014 bakom en lekplatsutredning som angav 

inriktning för framtida beslut och medelsbehov för lekplatserna. Denna 

utredning behöver ses över och i det sammanhanget är det lämpligt att utifrån 

föreningens förslag utreda frågan om en kommunal lekplats i området. 

Beslutet skickas till 

Föreningen Triangeln 

Arvika Fastighets AB 

Samhällsbyggnad 

Bitr. kommundirektör 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 175 Dnr KS 2017/1120-008 

Medborgarförslag rörande djurtestade produkter 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar förslagsställaren för de synpunkter som lämnats i 

medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att det är viktigt att följa utvecklingen på 

nationell nivå avseende krav i samband med upphandlingar, bland annat med 

hjälp av upphandlingsmyndigheten och SKL Kommentus inköpscentral. I 

framtiden kanske krav kommer att ställas på att produkter inte ska vara 

testade på djur. Det är då viktigt att vi har förutsättningar för att, precis som 

när det gäller miljökrav, följa upp att leverantörerna lever upp till kraven. 

Sammanfattning 

Emilia Rogne Söderqvist har i ett medborgarförslag lyft frågan om 

djurtestade produkter. Emilia Rogne Söderqvists förslag är att kommunen 

fattar beslut om att av djuretiska skäl i första hand välja att upphandla eller 

köpa in produkter som inte är testade på djur. 

 

I samband med de upphandlingar som genomförs i dagsläget ställs stora krav 

kopplat till miljöhänsyn i allmänhet. Bland annat beaktas 

upphandlingsmyndighetens råd och rekommendationer rörande miljöhänsyn 

samt att det även finns råd att följa i kommunens miljöstrategi. I de fall vi 

avropar SKL Kommentus Inköpscentrals upphandlade avtal ställs också stora 

miljökrav. Vid upphandlingar som rör förskolor följs ”Handlingsplan för 

giftfria förskolor 2016 – 2020”. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag rörande djurtestade produkter den 21 september 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 september 2017, § 196 

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 27 augusti 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 3 september 2018, § 143 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 158 

Bedömning 

SKL Kommentus inköpscentral, SKI, har en tjänst som kallas 

Hållbarhetskollen. Att ha tillgång till Hållbarhetskollen innebär att de 

upphandlande myndigheter som är kunder kan ta del av samordnade 

uppföljningar av etiska och sociala krav. Vid uppföljningarna kontrollerar 

SKI de krav som många upphandlande myndigheter ställer i sina avtal. 

Exempel är FN:s barnkonvention, ILO:s åtta kärnkonversioner.  
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  
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KF § 175 forts. 

 

 

Det innebär ingen förekomst av barnarbete, tvångsarbete eller 

diskriminering, föreningsfrihet och organisationsrätt samt krav om miljö, 

hälsa och säkerhet. Dock sker ingen uppföljning av om produkter har testats 

på djur. 

 

Det är viktigt att det finns förutsättningar att följa upp de krav som ställs i 

samband med upphandlingar. Som framgår ovan ställs stora krav kopplat till 

miljöhänsyn och det finns även rutiner och system för att till stor del följa 

upp det. När det gäller produkter som inte är testade på djur har man vare sig 

på nationell eller på lokal nivå kommit lika långt. Vid kontakter med några 

av våra leverantörer uppges att man inte utför djurförsök/tester på sina 

produkter idag.  

 

Det är dock viktigt att följa utvecklingen på nationell nivå avseende krav i 

samband med upphandlingar, bland annat med hjälp av 

upphandlingsmyndigheten och SKL Kommentus inköpscentral. I framtiden 

kanske krav kommer att ställas på att produkter inte ska vara testade på djur. 

Det är då viktigt att vi har förutsättningar för att, precis som när det gäller 

miljökrav, följa upp att leverantörerna lever upp till kraven. 

Beslutet skickas till 

Emilia Rogne Söderqvist 

Ekonomistaben 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 176 Dnr KS 2017/1076-008 

Medborgarförslag om upprustning av grusplan 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att Kommunledningsstaben och Arvika 

Fastighets AB har inlett en samverkan med inventering och översyn av 

grusplanerna i Arvika stad.  

 

Kommunfullmäktige konstaterar att en översyn av målstolpar bör göras 

omedelbart. 

Sammanfattning 

Kia Forsell föreslår i medborgarförslag att en upprustning sker av en 

grusplan vid Agneteberg, Arvika. Planen har växt igen och skulle kunna 

användas för fotboll med nya stolpar och en gräsyta. 

 

Ett uppdrag finns att se över grusplanerna i Arvika stad. De är många och 

vissa utnyttjas lite vilket leder till att ogräset får fäste. Parkavdelningen gör 

insatser på många av grusplanerna för att hålla dem attraktiva och 

inbjudande. Kommunledningsstaben och Arvika Fastighets AB har inlett en 

samverkan med inventering och översyn av grusplanerna. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag om upprustning av grusplan den 12 september 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 september 2017, § 193 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 22 augusti 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 3 september 2018, § 144 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 159 

  

Under överläggningen yttrar sig Ann Garin (SD). 

Yrkande 

Ann Garin (SD) yrkar på att en skrivning att en översyn av stolparna ska 

göras omedelbart, med bifall av Peter Söderström (S). 

Beslutet skickas till 

Kia Forsell 

Kultur och fritid 

Arvika Fastighets AB 

Bitr. kommundirektör 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  
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KF § 177 Dnr KS 2017/1176-008 

Medborgarförslag om sporthall 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommun ser på möjligheten att 

utöka med en hall. 

Sammanfattning 

Lova Parling skriver i ett medborgarförslag att det är viktigt att röra på sej 

och att det vore bra med en ny sporthall. 

 

I vår kommun så har skolorna tillgång till våra sporthallar fram till klockan 

16.00 på vardagarna. Mellan klockan 16.00 och klockan 22.00 och helger har 

Föreningservice och alla våra föreningar och i mån av plats privatpersoner 

möjlighet att boka tid i våra hallar. Ibland räcker inte tiderna till och då har 

fler på sista tiden framfört behov av tider för olika sporter. Därför ser 

kommunen på möjligheten utöka med en hall. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag om sporthall den 5 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 219 

Kommunledningsutskottets tjänsteskrivelse den 20 augusti 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 3 september 2018, § 145 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 160 

Beslutet skickas till 

Lova Parling 

Bitr. kommundirektör 
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KF § 178 Dnr KS 2018/997-246 

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för 
Gylterud 1:57 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Gylterud 

Nyängen 1 för fastigheten Gylterud 1:57. 

Sammanfattning 

Kristina Brunzell och Per Eriksson ansöker och lämnar förslag till ny 

belägenhetsadress för bostadshus på fastigheten Gylterud 1:57 i Mangskog. 

Förslaget är Gylterud Nyängen 1. 

 

Motivering: Huset byggs på en äng.  

Beslutsunderlag 

Kristina Brunzell och Per Erikssons ansökan den 2 juli 2018 

Karta och befintliga adresser den 27 augusti 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 augusti 

Namnberedningens protokoll den 13 september 2018, § 9 

Beslutet skickas till 

Kristina Brunzell och Per Eriksson 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 
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Sammanträdesdatum  
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KF § 179 Dnr KS 2018/998-246 

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för 
Västra Sund 2:236 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Västra Sund 

Björkbacken 1 för fastigheten Västra Sund 2:236. 

Sammanfattning 

Uwe och Maria Scheele ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress 

för bostadshus på fastigheten Västra Sund 2:236. Förslaget är Västra Sund 

Björkbacken 1. 

 

Motivering; Fastigheten är högt belägen och det är rikt på unga björkar som 

kommer att få växa till sig och stå kvar och sätta prägel på tomten och 

omgivningen. 

Beslutsunderlag 

Uwe och Maria Scheeles ansökan den 10 juli 2018 

Karta och befintliga adresser den 27 augusti 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 augusti 2018 

Namnberedningens protokoll den 13 september 2018, § 10 

Beslutet skickas till 

Uwe och Maria Scheele 

Räddningstjänsten 

Karingenjören 
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KF § 180 Dnr KS 2018/999-246 

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för Älgå-
Stubberud 1:40 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Älgå-

Stubberud Andrum 1 för fastigheten Älgå-Stubberud 1:40. 

Sammanfattning 

Unnur Fjola Robertsdottir ansöker och lämnar förslag till ny 

belägenhetsadress för fastigheten Älgå-Stubberud 1:40. Förslaget är Älgå-

Stubberud Andrum 1. 

 

Motivering: Jag lever ett hektiskt liv och vill ha en fast punkt där jag kan 

finna Andrum. Platsen är vald eftersom den ligger så vackert till och har 

möjlighet att ge mig just andrum. 

Beslutsunderlag 

Unnur Fjola Robertsdottirs ansökan den 20 juli 2018 

Befintliga adresser och karta den 27 augusti 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 augusti 2018 

Namnberedningens protokoll den 13 september 2018, § 11 

Beslutet skickas till 

Unnur Fjola Robertsdottir 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 30 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 181 Dnr KS 2018/1001-246 

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för 
Humlekil 2:66 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Humlekil 

Tallåsen 1 för fastigheten Humlekil 2:66. 

Sammanfattning 

Patrik Mesterton ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress för ett 

fritidshus på fastigheten Humlekil 2:66. Förslaget är Humlekil Tallåsen 1. 

 

Motivering: Passar in i bebyggelsen i övrigt och fastigheten ligger på en ås 

beväxt med tallar. 

Beslutsunderlag 

Patrik Mestertons ansökan den 26 juli 2018 

Befintliga adresser och karta den 27 augusti 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 augusti 2018 

Namnberedningens protokoll den 13 september 2018, § 12 

Beslutet skickas till 

Patrik Mesterton 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 31 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 182 Dnr KS 2018/1055-246 

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för Stora 
Årbotten 1:159 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Stora 

Årbotten Ängsbacken 1 för fastigheten Stora Årbotten 1:159. 

Sammanfattning 

Per-Olof Nilsson och Veronica Nilsson Engström ansöker och lämnar förslag 

till ny belägenhetsadress för bostadshus på fastigheten Stora Årbotten 1:159. 

Förslaget är Stora Årbotten Ängsbacken 1. 

 

Motivering: Grannstället nedanför heter Ängbråten och då vi har en backe 

upp till vårt hus tycker vi att Ängsbacken vore passande. 

Beslutsunderlag 

Per-Olof Nilsson och Veronica Nilsson Engströms ansökan den 22 augusti 

2018 

Befintliga adresser och karta den 27 augusti 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 augusti 2018 

Namnberedningens protokoll den 13 september 2018, § 13 

Beslutet skickas till 

Per-Olof Nilsson och Veronica Nilsson Engström 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 183 Dnr KS 2018/1056-246 

Ansökan och förslag till ändrad belägenhetsadress för 
Högvalta 1:119 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att ändra belägenhetsadressen till det 

föreslagna Rud Hagalund 1 för fastigheten Högvalta 1:119. 

Sammanfattning 

Eva och Tomas Stawgren ansöker och inkommer med förslag till ändrad 

belägenhetsadress för fastigheten Högvalta 1:119. Förslaget innebär en 

ändring av belägenhetsadress från Rud Lövåsen 2 till Rud Hagalund 1. 

 

Motivering: Har varit en gammal fastighet där förut som hade gårdsnamnet 

Hagalund. Så nu en önskan att åter få det namnet på den nya byggnaden. 

Beslutsunderlag 

Eva och Tomas Stawgrens ansökan den 24 augusti 2018 

Befintliga adresser och karta den 27 augusti 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 augusti 2018 

Namnberedningens protokoll den 13 september 2018, § 14 

Beslutet skickas till 

Eva och Tomas Stawgren 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 33 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 184 Dnr KS 2018/1123-100 

Uppdrag till någon förtroendevald att sammankalla 
nyvalda Kommunfullmäktige samt att föra ordet intill 
dess ny ordförande blivit utsedd 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att sittande ordförande, Lars-Ove Jansson (S) 

sitter ordförande tills dess att nya presidiet har valts. 

Sammanfattning 

Enligt § 3 arbetsordning för Kommunfullmäktige ska, tills presidievalen har 

förrättats, den som varit ledamot i Kommunfullmäktige längst tid tjänstgöra 

som ordförande, om inte Kommunfullmäktige beslutar annat. 

Yrkande 

Peter Söderström yrkar att sittande ordförande, Lars-Ove Jansson (S), 

sitter ordförande tills dess att nya presidiet har valts. 

Beslutet skickas till 

Lars-Ove Jansson 

Kanslienheten 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 34 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 185 Dnr KS 2018/1127-100 

Fastställande av tidpunkt för nyvalda 
kommunfullmäktiges sammanträde i oktober 

Kommunfullmäktiges beslut 

Det nya kommunfullmäktiges första sammanträde hålls den 29 oktober 2018, 

kl. 19.00 på Arvika Näringslivscentrum Centrum, hörsalen. 

Sammanfattning 

Enligt arbetsordningen för Kommunfullmäktige ska fullmäktige fastställa 

tidpunkt för nyvalda kommunfullmäktiges första sammanträde. 

Beslutsunderlag 

Ordförandens förslag 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 35 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 186 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellation om brist på personal i vård och omsorg, 
Tina Wallin (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas. 

Sammanfattning 

Tina Wallin (V) inkommer med en interpellation om brist på personal inom 

vård och omsorg. 

Beslutsunderlag 

Tina Wallins (V) interpellation den 11 september 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 36 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 187 Dnr KS 2018/922-007 

KPMG och Kommunrevisionen - Granskning av 
kommunens anpassning till nya lagar, för kännedom 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av information. 

Sammanfattning 

Arvika kommuns revisorer har genomfört granskning av kommunens 

anpassning till nya lagar. Den 1 januari infördes en ny kommunallag och den 

25 maj trädde dataskyddsförordningen i kraft. Utifrån en övergripande nivå 

så konstaterar revisorerna i granskningen att Arvika kommun på ett 

tillfredsställande sätt arbetat, tagit ställning och implementerat de nya 

bestämmelserna av kommunallagen. Vidare betonar revisorerna vikten av att 

implementeringen av dataskyddsförordningen fortlöper på ett ändamålsenligt 

sätt. De rekommenderar Kommunstyrelsen att: 

 

Slutföra registeringen av personuppgiftsbehandlingar i systemstödet Draftit. 

Slutföra uppdateringar av biträdesavtalen. 

Säkerställa framtagande av dokumenthanteringsplaner. 

 

Kommunledningsstaben konstaterar att arbetet med implementeringen av 

dataskyddsförordningens regelverk fortlöper enligt plan med beaktande av de 

synpunkter revisorerna framför. De förberedelser som hittills gjorts visar att 

alla verksamheter tagit förändringen på stort allvar och att förordningen 

medfört ändrade arbetssätt och förhållningssätt utifrån utgångspunkten i 

förordningen om ökat skydd kring personuppgifter. 

Beslutsunderlag 

KPMG och Kommunrevisionen - granskning den 6 juli 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 11 juli 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 20 augusti 2018, § 135 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 september 2018, § 164 

Beslutet skickas till 

IT 

Bitr. kommundirektör 

Dataskyddsombud 

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 37 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 188 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellation om ojämställdhet på våra arbetsplatser, 
Tina Wallin (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas. 

Sammanfattning 

Tina Wallin (V) inkommer med en interpellation om brist på personal inom 

vård och ojämställdhet på våra arbetsplatser. 

Beslutsunderlag 

Tina Wallins (V) interpellation den 24 september 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 38 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-09-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 189  

Inbjudan till avgående ledamöter 

Sammanfattning 

Ordförande Lars-Ove Jansson (S) bjuder in de 18 ledamöter som idag gör sitt 

sista kommunfullmäktige att närvara vid kommande sammanträde för att 

formellt avtackas. 

 
 

 


